

**Contract No. HY/2014/07**  
**Central Kowloon Route – Kai Tak West**

**19 November 2021**

### **KTW – Site Visit by IVE students**

On 19 November 2021, around 20 students from Hong Kong Institute of Vocational Education (IVE), Tsing Yi participated the technical visit at Central Kowloon Route – Kai Tak West (CKR – KTW) Project to strengthen newly learned knowledge in construction industry.

The technical site visit began with a brief introduction of the project and followed with site walk which led by the project team, to experience the major activities in CKR – KTW site. With the site visit, students learned the techniques and construction methods of cut-and-cover tunnel, underwater tunnel, depressed road and underpass, etc.

### **啟德西 – 香港專業教育學院學生參觀工地**

約 20 名來自香港專業教育學院青衣分校的學生，於 2021 年 11 月 19 日參觀「中九龍幹線—啟德西」工程，藉以鞏固學校所學的建造業新知識。

當日的工地參觀活動由工程簡介展開序幕，隨後，工程團隊帶領學生前往不同工地，了解正在施工中的工程項目。透過是次工地參觀活動，參加者認識到明挖回填隧道、海底隧道、低於地面道路、地下行車道的施工技術及建造方法。



